
Dagsorden for fagrådsmøde i IMADA Fagråd

Dagsorden for fagrådsmøde i IMADA Fagråd

19. April 2023 kl. 16.15 i Saunaen

1) Formalia

a ) Valg af referent

Hvad er en referent?

b ) Tilstedeværende

Bestyrelsen - Siw + 3 andre

c ) Godkendelse af referat for generalforsamling

Der var mangler og fejl i referatet, det er vi i gang med at fikse.

2) Forplejningsminister

Der er nogen der har glemt at aftale hvem det er.
Katrine er måske hvis hun har tid den dag.

3) Nyt fra råd og nævn

a ) Studienævn

Ingen fremmødte. Men vi ved at de er i gang med evalueringer.

b ) Undervisningsudvalg

De er blevet delt op i bla.a. mat/anv-mat og datalogi/AI
Der kommer nogen retningslinjer om ytringsfrihed for undervisere på
universitetet.
Der var en evaluering af 2. semester på datalogi, vi ved ikke hvad resul-
taterne var...
Der starter ny AI uddanelse, der kan være et problem med at der kan
være folk med startmerit, hvilket gør det besværligt. Så lad være med
at droppe ud og søge ind på AI i stedet for datalogi.
Det er undervisningsudvalget der kigger på og godkender kursusevalue-
ringer og handleplaner baseret på disse kursusevalueringer.

c ) Institutråd

Der er møde på fredag.

d ) Arbejdsmiljøudvalg

Der er ikke sket noget.

4) Vedtægtsbrud

Vi kunne stemme på flere end der står i vedtægterne, og ved anonym afstemning,
var den ikke helt anonym.
Der er pt. ingen mekanisme ift. hvad der sker når der er vedtægtsbrud.
Vi er mere opmærksomme på vedtægterne, og vi er parate til alle de muligheder
der kan ske på generalforsamlingen.

Derudover lånte vi penge til festministeriet uden at spørge om lov. De er ikke
kommet tilbage til os endnu, så vi håber vi får dem på et tidspunkt.
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Eskil overvejer om man skal have lavet nogen vedtægter for hvad der sker ved
vedtægtsbrud.

Vi skal være bedre til at få videregivet information, både generelt, men også
specifikt ift. vedtægter når bestyrelsen udskiftes.

5) Fremtidige arrangementer

Vi har lavet en kalender, du kan finde den på hjemmesiden, så går du ikke glip af
nogen arrangementer.
Pant-tur: 24/4 Der er hyttetur 28-30 april.

6) Sodavandsordningen

Vi kan ikke lade os slå af ÆTER på tekniske løsninger
Løsningen med MobilePay er ret dyr, ca 0.6 kr pr overførsel
I februar gik 7.6% af vores salg til gebyr.
Det skal ikke bare være et digitalt stregsystem.
Vi kan enten spørge ÆTER om hvordan deres system virker, eller nedsætte en
gruppe til at lave automatiske MobilePay subscriptions.
Et sådan system vil nok halvere vores gebyrer. Men vi skal nok ikke gøre det ude-
lukkende for pengenes skyld. I stedet for skal vi gøre det for at give noget erfaring
med programmerign i den virkelige verden.
Vi kunne starte med et simpelt system.
Det lyder som en god ide.
De penge vil ligge på fagrådets konto.
Kan man så få penge tilbage? Måske, det kan vi se på senere.
Hvis du vil have mere information om udgifter, så kontant Viktor fra bestyrelsen.
Skal man gøre projektet til en klub-agtig struktur.
Viktor er tovholder for hele projektet.
Vi skal sørge for at det stadig også er muligt at betale MobilePay.
Vi skal have ændret på prisstrukturen. Så det er muligt med et bip.

Det er enstemnigt godkendt at: Viktor står for at realisere projektet, priserne
ændre sig til 7 kr for alkoholfri øl og sodavand og 14 kr for breezers.
Ida hjælper med at lave et event.

7) Info om ændringer

a ) Roller i bestyrelsen

Vi har lavet strukturen i bestyrelsen mere løs, sådan at der ikke er
en der er ansvarlig for hver ting, dette giver os større fleksibilitet og
samarbejde.

b ) Hjemmesiden

Vi har sparet penge på ikke at betale for en ting to gange (hosting af
vores server).
Vi har også opdateret hjemmesiden mange steder, f.eks. informationer
til nye studerende.

c ) Mails til bestyrelsen

Når du sender mails til bestyrelsen, kan alle i bestyrelsen se din mail.
Så du kan sende en mail, og være sikker på at den rette ser det.
Mails bliver dermed også gemt, så man kan se mails fra den tidligere
bestyrelse.
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d ) Spaen + Saunaen

Klub Wellnes har lavet et fancy powerpoint med forslag til ændringer
af saunaen og spaen. Den ligger ved siden af referatet på hjemmesiden.
Gruppen spørger om deres forslag lyder godt, og det er et enstemigt ja.
Vi forsøger at bruge AR midler, men ellers vil gruppen gerne have op
til 5000 kr.
Ved afstemning er det godkendt.

8) Eventuelt

Der er blevet stjålet skærme fra balkonen.
Hvis du ser at balkondøren er åben, så please luk den hvis der ikke er nogen.
Generelt har vi lidt et kulturproblem. De områder vi har er arbejdsområder, så vi
skal behandle dem som sådan.
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